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∆ΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

 
 
«Παρίσταµαι σαν πρόεδρος του ΣΕΒ και δεν θα ήθελα να 
χρησιµοποιήσω την θέση µου για να µιλήσω για την δουλειά µου. 
Αυτά θα τα παραθέσουν στην Επιτροπή Ανταγωνισµού οι 
εκπρόσωποι των επιχειρήσεων, που δεν προβλέπει δικαστήριο στην 
τηλεόραση και το ραδιόφωνο» τόνισε ο πρόεδρος του ΣΕΒ ∆ηµήτρης 
∆ασκαλόπουλος για το «καρτέλ των γαλακτοβιοµηχανιών». 
 
 
«Από τότε που µπήκαµε στην ΕΕ έχουµε σταθερή πρόοδο στην 
εφαρµογή κανόνων, αρχών και θεσµών. Σε αυτές βασίζεται και η 
Επιτροπή Ανταγωνισµού. Ο κόσµος εύχεται να είναι σωστή και την 
καλωσορίζει. Όταν εφαρµόζονται οι έλεγχοι καταλήγουν σε 
συµπεράσµατα µε βάση τους νόµους και όχι τις εντυπώσεις». 
 
 
«Η Επιτροπή δεν ελέγχει αν υπάρχει ολιγοπώλιο ή µονοπώλιο. Στην 
Ελλάδα καταλήξαµε από εκεί που δεν είχαµε καµία πίστη στον 
ανταγωνισµό να φτάσουµε στο άλλο άκρο και να πιστεύουµε ότι θα 
µας λύσει κάθε πρόβληµα που έχουµε». 
 
 
«Όπου υπάρχουν ένοχοι θα περάσουν από την διαδικασία της 
Επιτροπής και θα τιµωρηθούν. Εµείς απλώς ας την αφήσουµε να 
κάνει την δουλειά της». 
 
 
«Η σύνεση και η ευθύνη είναι αυτονόητα αλλά όχι εξασφαλισµένα. Η 
Επιτροπή αυτή την εποχή περνάει µία κρίση και µε δική της 
πρωτοβουλία είπε ότι θα ξανακοιτάξει κάποια θέµατα που έχει 
ξανακοιτάξει. Αυτό δεν είναι καλό ούτε για το ζητούµενο 
αποτέλεσµα, ούτε για τις επιχειρήσεις γιατί θέλουµε αξιόπιστη µία 
Επιτροπή». 
 



 
«Πρέπει να εφαρµοστεί ο νόµος και να τιµωρηθεί όποιος τον 
παραβαίνει. Η ενηµέρωση του ελληνικού λαού θα γίνει και κατά την 
διάρκεια της διαδικασίας και µετά την ολοκλήρωσή της. Έχουµε να 
κάνουµε µε πολύπλοκα νοµικά θέµατα». 
 
 
«∆εν έχουµε δηµιουργήσει κανένα κλίµα. Εµείς απλώς παρατηρούµε 
ένα κλίµα µεγάλης δηµοσιότητας και πολιτικοποίησης».  
  
 


